
Göteborgs Bridgeförbund

Protokoll styrelsemöte 11, 9 juni 2008 

Närvarande: Jan Hugosson, Göran Johansson, Bo Appelqvist, Anders Wennerbeck, Ella 
Olsson och Lillemor Hagberg.

. 
1. Ordföranden förklarar mötet öppnat.

2. Dagordningen fastställs

3. Till justeringsmän väljs Jan H. och Bo A.

4. Åtgärdslistan genomgås.
..

 En allmän nyckelpolicy har framtagits. Bridgeservice har 5 nycklar, 
Arnes Bridgeskola har 2, alla klubbar har 1 nyckel förutom BK Lyx 
och BK Everfresh som har 2 (de två största klubbarna).

 Jan H./Göran J. har kontaktat Arne Bridgeskola avseende Bridgens 
Dag den 23 aug. Bridgeskolan kommer att planera denna dag i 
samarbete med GBF.

 Information om nytt system för mästarpoängsdebitering har lagts ut 
på hemsidan. .   

 En jubileumskommitté har delvis utsetts bestående av Göran J. 
Lillemor H. och Bo Ström.

 TK kan acceptera en flyttning av Göteborgsligan från onsdag till 
tisdag. Jan H. diskuterar med Frölunda BS angående praktiska 
arrangemang såsom BridgeMateanslutning, skåp m.m.

 Uppläggning av Tävlingsledareutbildning diskuteras. Ny lagbok har 
utkommit som kräver fortbildning av befintliga spelledare samtidigt 
som ett behov av ny steg 1-utildning finns. Anders W. och Bo A. 
planerar detta.  

5. Ekonomisk rapport
Lokalbidraget från Göteborgs Fritid har nu erhållits. Göteborgsligan samt DM-
tävlingarna är nu ekonomiskt redovisade. Det budgeterade SM-bidraget kommer att 
bli mindre än planerat.

6. Inkomna skrivelser
 Jan H. diskuterar med Bridgeservice HB angående önskemål från 

Högsboanstalten om att få gamla avlagda kortlekar.
 Till nästa ”styrelseår” bör en ansvarig inom styrelsen utses för att 

besvara skrivelser som inkommer via mail så att inte alla i styrelsen 
behöver känna ansvar för detta.



7. Övriga rapporter.
 Från distriktet deltog fyra representanter vid Guldtävlingsledare- 

helgen i Örebro i maj. En givande helg enligt Bo A. En representant 
hade av eget intresse anmält sig och GBF står för kostnaderna för 
dennes utbildning under förutsättning att vederbörande under nästa 
spelår agerar tävlingsledare på minst tre distriktstävlingar.  

8. Nytt från FSB
Ingenting nytt har inkommit under denna period.

9. Tävlingsverksamheten
 Avslutning på Göteborgsligan skedde den 1 juni med ett 

deltagarantal på 20 lag.
 Ansökan om att arrangera Manfred Kamras Minne godkänd av FSB.

10. P2010
Alla i styrelsen tänker igenom den vision för Göteborgs Bridgeförbund som framlades
vid förra styrelsemötet och meddelar synpunkter till Jan H.

11. Bridgens Hus
Avtalen för Frölunda BS och Arnes Bridgeskola dateras från 1 september 2008.

12. Övriga frågor.
 BK Lyx har genom Ingerun S. framlagt önskemål att använda 

Bridgens Hus till juniorverksamhet under de lördagar lokalen är 
ledig. Styrelsen ser positivt på denna satsning.

13. Nästa möte
Nästa styrelsemöte den 21 augusti, 18.00 i styrelserummet .

14. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat

Vid protokollet Justeras Justeras

Lillemor Hagberg Jan Hugosson Bo Appelqvist


